
مـدیرعامل ترونـد زعفـران: بـرای
برنــدسازی زرشــک در بازارهــای
ــده ــام نش ــاری انج ــانی ک جه

است+ویدئو

مهندس محسن احتشام گفت: در بازاریابی، برندسازی و صادرات زرشک به
عنوان یک محصول استراتژیک کاری انجام نشده است و جایی در سبد

صادرات کالای غیرنفتی ندارد.

محسن به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، 
احتشام مدیرعامل شرکت تولیدی و کشاورزی تروند زعفران قائن عنوان
کرد: برای برندسازی محصول زرشک ایرانی فعالیت های زیادی انجام

شده است ولی تحول زیادی صورت نگرفته است.

وی گفت: هزینه معرفی و تبلیغات محصول زرشک در سطح بازارهای جهانی
بسیار گران است و از عهده یک شرکت یا یک گروه برنمیآید.
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